
ĶEKAVAS NOVADA DOME 
 

Gaismas iela 19 k-9-1, Ķekava, Ķekavas novads, LV-2123, 

tālrunis 67935803, e-pasts: novads@kekava.lv 

 

1 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 22. 

 

2023. gada 13. decembrī.  

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Ineta Romanovska. 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne. 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs.    

 

Pašvaldības darbinieki – Auditore Viktorija Belova, Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes 

vadītāja Linda Zaķe, vadītājas vietniece Aija Āre, Kultūras darba koordinators Ēriks Laime- 

Babris.  

 

Ķekavas novada pirmsskolas izglītības iestādē “Vāverīte” vadītāja Aiga Āķīte.  

 

 

Darba kārtība 

 

1. Par metodiskā kultūras  centra funkciju deleģēšanu “Ķekavas novada centrālās 

administrācijas” struktūrvienībai “Izglītības , kultūras un sporta pārvaldei”;  

2. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par Ķekavas novada pašvaldības 

kultūras un mākslas finansiālo atbalstu  un naudas balvām” apstiprināšanu;  

3. Par Ķekavas novada pašvaldības Izglītības programmu izvērtēšanas un valsts 

mērķdotācijas sadales komisijas sastāva maiņu;  

4. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu;  

5. Informatīvs - Iesniegums par telpu nomu Ķekavas novada pirmsskolas izglītības iestādē 

“Vāverīte”;  

6. Informatīvs - Par finansiālu atbalstu grāmatas izdošanai;  

7. Informatīvs - Par piepūšamās futbola halles projektu;  

8. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2023. gada budžetā;  

9. PIEBALSOJAMAIS - Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada 

Sporta centrs” darbinieku atlīdzības nolikuma apstiprināšanu;  
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Ineta Romanovska atklāj sēdi. 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Ineta Romanovska. Viņa informē, ka iesniegusi priekšlikumu par darba 

kārtības papildināšanu ar vienu piebalsojamo jautājumu. 

 

Jautājumu, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzīto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Pievienot Darba kārtībai 6. PIEBALSOJAMO, Informatīvo jautājumu Par transporta 

izdevumu kompensācijas pārskatīšanu, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs.   

Ineta Romanovska), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

 Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

  

 

Priekšlikums atbalstīts, darba kārtība tiek sakārtota un I. Romanovska aicina to apstiprināt 

balsojot. 

 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs.   

Ineta Romanovska), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023.gada 13. decembra sēdes darba kārtību. 
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1. Par metodiskā kultūras  centra funkciju deleģēšanu “Ķekavas novada centrālās 

administrācijas” struktūrvienībai “Izglītības , kultūras un sporta pārvaldei” 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:02:50) 

 

Par jautājumu ziņo Ēriks Laime-Babris. Lai pašvaldības iestāde, kura īsteno kultūras 

aktivitātes, kvalificētos kā kultūras centrs, tai jāveic viena vai vairākas funkcijas, atbilstoši 

Kultūras centru likuma, turpmāk – KCL, 3.panta pirmajai daļai. Saskaņā ar KCL Pārejas 

noteikumu 3.punktu, pašvaldība līdz 2023.gada 31.decembrim, atbilstoši šā likuma 2. panta 

otrajā daļā noteiktajam, nodrošina vismaz vienam savā administratīvajā teritorijā esošam 

kultūras centram metodiskā kultūras centra statusu. Metodiskā kultūras centra funkcijas, kuras 

noteiktas KCL 3.panta ceturtā daļā, īsteno papildus kultūras centra KCL 3.panta pirmajā daļā 

noteiktajām funkcijām, neatrauti no kultūras centra. Pašvaldības kultūras iestāde ir tiesīga 

iegūt Metodiskā kultūras centra statusu, ja savā darbībā nodrošina vismaz vienas funkcijas 

īstenošanu. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Ēriks Laime-Babris, Elīna Rasnace, 

Linda Zaķe.   

 

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par metodiskā kultūras  centra funkciju deleģēšanu “Ķekavas novada centrālās 

administrācijas” struktūrvienībai “Izglītības , kultūras un sporta pārvaldei”, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs.   

Ineta Romanovska), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

2. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par Ķekavas novada pašvaldības 

kultūras un mākslas finansiālo atbalstu  un naudas balvām” apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:21:30) 

 

Par jautājumu ziņo Ēriks Laime-Babris. Izskatot jautājumu par Ķekavas novada pašvaldības 

saistošo noteikumu  “Par Ķekavas novada pašvaldības kultūras un mākslas finansiālo atbalstu 

un naudas balvām” apstiprināšanu, konstatēts, ka, saskaņā ar Pašvaldību likuma Pārejas 

noteikumu 6.punktu, domei līdz 2024.gada 30.jūnijam ir jāizvērtē uz likuma “Par 

pašvaldībām” normu pamata izdoto saistošo noteikumu atbilstību šim likumam un jāizdod jauni 

saistošie noteikumi atbilstoši šajā likumā ietvertajam pilnvarojumam, līdz ar ko, jāizdod jauni 

saistošie noteikumi par Ķekavas novada pašvaldības kultūras un mākslas finansiālo atbalstu 

un naudas balvām. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Ēriks Laime-Babris, Elīna Rasnace.  
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Jautājumu nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par izvirzītajiem priekšlikumiem. 

 

1. priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

SN 18. punktu   izteikt šādā redakcijā:  

18. Pēc komitejas lēmuma pieņemšanas finansiālo atbalstu (naudas balvu) pārskaita uz 

iesniegumā fiziskās vai juridiskās personas norādīto kredītiestādes kontu. Finansējumu 

kultūras un mākslas projektiem veic divos maksājumos – 80% no piešķirtās summas 

desmit darba dienu laikā pēc komitejas lēmuma un 20% pieškirtās summas desmit 

darba dienu laikā pēc projekta atskaites iesniegšanas, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs.   

Ineta Romanovska), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu 

 

 

2. priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

SN 19.punktu izteikt sekojošā redakcijā : 

19. Finansiālā atbalsta saņēmējs atskaitās par izlietotajiem finanšu līdzekļiem 

pašvaldībā ne vēlāk kā 1 (vienu) mēnesi pēc piešķirtā finansējuma izlietošanas, 

iesniedzot pašvaldībā rakstveida atskaiti (pielikums Nr.1) ar attaisnojuma 

dokumentiem. Izpildi pašvaldībā kontrolē Izglītības, kultūras un sporta pārvalde, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs.   

Ineta Romanovska), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu 

 

 

3. priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Virzīt izskatīšanai Domes sēdē un nepieciešamos labojumus izdarīt līdz Finanšu 

komitejai, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs.   

Ineta Romanovska), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu 

 

 

I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par Ķekavas novada 

pašvaldības kultūras un mākslas finansiālo atbalstu  un naudas balvām” 

apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs.   

Ineta Romanovska), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 
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3. Par Ķekavas novada pašvaldības Izglītības programmu izvērtēšanas un valsts 

mērķdotācijas sadales komisijas sastāva maiņu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:28:30) 

 

Par jautājumu ziņo Linda Zaķe. Izskatot jautājumu par Ķekavas novada pašvaldības izglītības 

programmu izvērtēšanas un valsts mērķdotācijas sadales komisijas (turpmāk – komisija) 

sastāva maiņu tika saņemts Intas Mozules iesniegums, kurā viņa lūdz atbrīvot no komisijas 

locekļa pienākumu pildīšanas ar 2024.gada 1.janvāri. Ķekavas novada pašvaldībā ir saņemts 

Evijas Arājas 2023.gada 5.decembra iesniegums, kurā tiek izteikta piekrišana tikt ievēlētai 

komisijas sastāvā.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Ēriks Laime-Babris, Elīna Rasnace, 

Linda Zaķe.   

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par Ķekavas novada pašvaldības Izglītības programmu izvērtēšanas un valsts 

mērķdotācijas sadales komisijas sastāva maiņu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs.   

Ineta Romanovska, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

 

4. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:32:00) 

 

Par jautājumu ziņo Linda Zaķe. Ir sagatavots Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas 

novada Sporta centrs” maksas pakalpojumu cenrādis.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Ēriks Laime-Babris, Elīna Rasnace.  

 

Jautājumu nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par izvirzītajiem priekšlikumiem. 

 

 

1. priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Mainīt 9.1 punkta redakciju: 

9.1. Pieaugušajiem 1 h ( ieskaitot dušas un ģērbtuves izmantošanu), 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs.   

Ineta Romanovska), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu 
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2. priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Virzīt izskatīšanai Domes sēdē un nepieciešamos labojumus izdarīt līdz Finanšu 

komitejai, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs.   

Ineta Romanovska), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Dace Cīrule), "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu 

 

I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs.   

Ineta Romanovska), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Dace Cīrule), "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

 

 

 

 

5. Informatīvs - Iesniegums par telpu nomu Ķekavas novada pirmsskolas izglītības iestādē 

“Vāverīte” 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:37:40) 

 

Par jautājumu ziņo Aija Āre. Lai būtu iespēja īstenot interešu izglītību iestādē, nepieciešams 

apstiprināt lietošanas maksu par telpām Ķekavas novada pirmsskolas izglītības iestādē 

“Vāverīte”. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Ineta Romanovska, Andris Ceļmalnieks, Viktorija Belova, 

Aiga Āķīte.   

  

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzīto 

priekšlikumu.   

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Sagatavot lēmumprojektu un cenrādi virzīšanai uz nākamajām IKS un Finanšu 

komitejām, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs.   

Ineta Romanovska, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu 
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6. Informatīvs - Par finansiālu atbalstu grāmatas izdošanai 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:48:55) 

 

Par jautājumu ziņo Aija Āre. Pašvaldībā ir saņemts iesniegums no biedrības "Latvijas 

kultūrvēsturiskais mantojums" ar lūgumu  finansiāli atbalstīt grāmatas izdošanu.  

 

Jautājumu nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzīto 

priekšlikumu.   

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Neatbalstīt grāmatas izdošanas finansējumu, jo ĶNP nav iedzīvotājiem ieguvums, un 

neatbilst ĶNP SN 35. 1.punkta nosacījumiem, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs.   

Ineta Romanovska, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu 

 

 

 

 

 

 

7. Informatīvs - Par piepūšamās futbola halles projektu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:53:17) 

 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska. Projekta ietvaros tiks izbūvēti halles pamati, futbola 

laukuma pamatne, uzklāts laukuma mākslīgais segums, uzmontēts piepūšamas halles 

komplekts, pieslēgtas visas nepieciešamas komunikācijas, kā arī ierīkota lietus/sniega ūdens 

novadīšanas sistēma pa halles perimetru. Piepūšamā halle, kas atradīsies pēc adreses Brīvības 

iela 7, Ķekavā. Pašvaldības teritorijā sniegs iespēju tās iedzīvotājiem, kā arī Federācijas 

reģistrētajiem biedriem (klubiem) organizēt treniņu un sacensību nodarbības, kā arī veicinās 

profesionālā sporta, sabiedrības, skolas vecuma bērnu veselīgu dzīvesveidu, iesaistot viņus 

dažādās aktivitātēs, gan izglītības procesa ietvaros, gan ārpus izglītības procesa 

pašorganizēšanās ceļā, nodrošinot viņiem pieeju sporta Objekta lietošanai ar aktīvo 

dzīvesveidu saistītām aktivitātēm. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Rihards Gorkšs, Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, 

Kristīne Danovska, Dace Cīrule, Linda Zaķe.  

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzīto 

priekšlikumu.   

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Atbalstīt projekta attīstību, virzību un ieviešanu, atbilstoši iepriekšējās komitejās 

pieņemtajiem priekšlikumiem, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs.   

Ineta Romanovska, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu 
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8. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2023. gada budžetā 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.01:10:40) 

 

Par jautājumu ziņo Anda Pūriņa. Pamatojoties uz Ķekavas novada pašvaldības  (turpmāk – 

Pašvaldība) budžeta ieņēmumu un izdevumu izpildi uz 2023.gada 15.novembri, ir apkopoti 

2023.gada budžeta grozījumu pieprasījumi: 

Ieņēmumiem  precizēti: 

• Nekustamā īpašuma nodoklis; 

• Valsts un pašvaldību nodevas; 

• Naudas sodi un sankcijas; 

• Pārējie nenodokļu ieņēmumi; 

• Ieņēmumi no pašvaldības īpašumu iznomāšanas, pārdošanas; 

• No valsts budžeta daļēji finansētu atvasinātu publisku personu un budžeta 

nefinansētu iestāžu transferti; 

• Valsts budžeta transferti; 

• Eiropas savienības budžeta transferti; 

• Iestādes pašu ieņēmumi. 

Izdevumiem precizēti: 

• izdevumi pamatbudžetā pa vadības funkcionālajām kategorijām un ekonomiskās 

klasifikācijas kodiem, finansēšanas daļa. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Anda Pūriņa.  

 

Jautājumu nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2023. gada budžetā, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs.   

Ineta Romanovska, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 
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9. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” darbinieku 

atlīdzības nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.01:17:15) 

Par jautājumu ziņo Linda Zaķe. Ir izstrādāts Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas 

novada Sporta centrs” darbinieku atlīdzības nolikums.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Linda Zaķe, Viktorija Belova.  

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzīto 

priekšlikumu.   

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Virzīt izskatīšanai Domes sēdē un nepieciešamos labojumus izdarīt līdz Finanšu 

komitejai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs.   

Ineta Romanovska, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu 

 

I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” darbinieku 

atlīdzības nolikuma apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs.   

Ineta Romanovska, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Dace Cīrule), 

"Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.15:41 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Ineta Romanovska 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


